
Kepli Lajo s
országgyű lési képvisel ő

f./,1 2, 35
> i*ezecc

. 2015 SZER 2 2.

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Szabad parti sétányok — hol tart a balatoni vízpart-rehabilitációs tervezés? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Legutóbb ez év februárjában fordultam Önhöz azzal a kérdéssel, hogy miko r
valósulnak meg a törvény által elő írt szabad parti sétányok a Balaton körül? Mint tudjuk, töb b
mint egy évtizedes adóssága ez az elmúlt ciklusok kormányainak a Balaton mellett él ők felé .

Levelemre Öntől márciusban azt a választ kaptam, hogy „a Kormány Füleky Zsolt
építészeti és építésügyi helyettes államtitkár urat bízta meg azzal, hogy az érintett felekkel
közösen dolgozza ki a Balaton kiemelt üdül őkörzet területrendezési, tervezési rendszerét é s
annak korszer ű , innovatív, hosszú távon sikeresen fenntartható koncepcióját. A munka
keretében a parti sétányok kérdéskörét részletesen szabályozó vízpart-rehabilitációs tervezé s
is megújításra kerül . ”

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy milyen el őrelépések történtek az ügyben, hol
tart most a koncepció kidolgozása és mikor valósulhatnak meg a szabad parti sétányok a
Balaton körül ?

Budapest, 2015 . szeptember 22 .
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